
 
 
Školská rada při Gymnáziu a obchodní akademii Mariánské Lázně, p. o. 

 
Zápis ze schůze školské rady konané 10. října 2022 v 16:00 hodin 

  

Přítomni: Mgr. Dušan Drexler, Mgr. Petra Dostálová, Ing. Patricie Sedláčková Irlveková, Ing. Petr 

Třešňák, Mgr. Miloslav Pelc, MUDr. Karel Šimek 

Hosté: Mgr. Klára Tesařová 

 

Program:   

1. Schvalování řádů školy 

2. Schvalování výroční zprávy 

3. Maturitní a přijímací zkoušky 

4. Různé   

  

Usnesení: 

1. Školská rada schválila Školní rád a pravidla pro hodnocení žáků jednomyslně. 

 

2. Školská rada schválila Výroční zprávu za školní rok 2021/22 jednomyslně.  

 

3. Školská rada byla seznámena s výsledky maturitních zkoušek v minulém školním roce (úspěšnost 

žáků cca. 95% vč. žáků OA), s počty přijatých žáků na tento školní rok (všechny obory po 2. kole 

PZ naplněny počtem 30 žáků). Školská rada byla seznámena se situací s žáky z Ukrajiny. 

 

4. Různé: 

• Školská rada byla seznámena s výměnu na postu zástupce (p. Jíša nahrazen p. Dostálovou) 

• Školská rada byla seznámena s projekty, které se v současné době realizují na GOAML (šablony 

II – vč. neuznatelných nákladů, iKAP_II; Zahrada; Erasmus+; OP JAK – nové; Národní plán 

obnovy; SYPO). 

• Školská rada byla seznámena se zapojením do projektu DOFE – neformální vzdělávání žáků. 

• Školská rada byla seznámena se změnami v ŠVP, s důrazem na digitální kompetenci vč. DVPP 

v této oblasti. 

• Školská rada byla seznámena s plány na rekonstrukci tělocvičny. 

• Školská rada se domluvila na větší propagaci sebe samé, a to formou informační zprávy 

v systému Bakalář a později upozorněním na jednání školské rady. 

• Školská rada byla seznámena s plánem zorganizovat setkání Asociace ředitelů gymnázií v ML 

v září 2023 (společně se společností Ensana). 

 

 

Zapsal: 

Mgr. Dušan Drexler 

10. 10. 2022 


